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GELET OP DE AGENDA VAN HET PFHO VAN 3 DECEMBER EN HET AB OP 16 DECEMBER VERZOEKEN WIJ OM 
UITSTEL VAN DE BESLUITVORMING IN DE REGIO GOOI EN VECHTSTREEK OM GEMEENTERADEN IN DE 
GELEGENHEID TE STELLEN DEZE INFORMATIE ZO NODIG TE KUNNEN BETREKKEN VOOR NADERE OVERWEGING 
 
Inleiding 
Op 5 oktober 2020 vond de opname plaats van een uitzending van GooiTV over gescheiden PMD inzameling. In de uitzending 
waren de portefeuillehouder voor de Regio Joost Boermans (wethouder Wijdemeren) en ondergetekende. 
Bij minuut 5:10 vermeldt de Regio-pfh dat stopzetting van aparte PMD inzameling niet zomaar kan, omdat wij gebonden zijn 
aan contracten, waaronder het contract voor restafval. Desgevraagd meldt de wethouder aan de interviewer “dat deze 
contracten nog zeker twee jaar lopen”.  
https://youtu.be/ySHFE9s4sBQ 

 
Tot mijn verbazing ben ik in het contract een afloopdatum tegengekomen van 1 juli 2021, 9 maanden ná het bewuste 
interview, hetgeen duidt op een cruciale discrepantie met hetgeen publiekelijk eerder werd gesteld.  
De VVD-fractie in Gooise Meren is daardoor op het verkeerde been gezet, en dat geldt mogelijk ook voor andere 
gemeenteraadsleden in de Regio. Daarover de volgende vragen. 
 
In de beantwoording van bijgaande vragen van 19 oktober jl. was ik uitgenodigd bij de GAD (antwoord vraag 2) om de 
contracten in te zien en dat heb ik op 11 november jl. gedaan.  
In de beantwoording van vraag 6 (beantwoording 19 oktober) wordt opgemerkt dat de Regio een periode van 7 maanden 
nodig zou hebben om een overschakeling (van bron- naar nascheiding) voor elkaar te krijgen.  
 
Vraag 1 
Bent u bekend met de betreffende uitzending van GooiTV? 
 
Antwoord: 
Ja dat is bekend. 
 
Vraag 2 
Klopt het dat het contract voor restafval een afloop had per 1 juli 2021 (met twee verlengingsmogelijkheden tot 1 juli 2023 
respectievelijk 1 juli 2026)? 
 
Antwoord: 
Het contract voor het verwerken van restafval kent een looptijd van maximaal 10 jaar (van 1 juli 2016 tot 1 juli 2026). In dit 
contract zijn twee tussentijdse opties opgenomen om het contract te beëindigen danwel te verlengen (per 1 juli 2021 en per 1 
juli 2023).  
 
Vraag 3 
Indien vraag 2 bevestigend wordt beantwoord, wat zijn de motieven - tegen de achtergrond van duidelijke politieke signalen 
in de richting van gewenste stopzetting van aparte inzameling - van de Regioportefeuillehouder  om publiek en 
gemeenteraden op dat moment (5 oktober 2020) ten onrechte voor te houden dat contractuele verplichtingen verantwoorde 
stopzetting in de weg zou staan?  
 
Antwoord: 
Naar aanleiding van de Tussenstand van het VANG programma (najaar 2019) is op 31 oktober 2019 door het 
portefeuillehoudersoverleg Milieu & Duurzaamheid ingestemd met de start van de ontwikkeling van een nieuwe 
grondstoffenvisie.  
 
In mei/juni 2020 is input voor deze visie opgehaald bij de raden middels een startmemo Nieuwe Grondstoffenvisie.  
Op 11 september 2020 is er een regiopodium aan dit onderwerp gewijd.  
 
 

https://youtu.be/ySHFE9s4sBQ
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Op 21 oktober 2020 is aan de raad gevraagd om richting te geven aan de uitwerking van de visie aan de hand van drie 
vraagstukken (Diftar, PMD en 2 ontwikkelperspectieven voor de regio). Door de raad is aangegeven om de besluitvorming 
over de wijze van inzameling PMD gelijktijdig met de besluitvorming van de nieuwe Grondstoffenvisie voor te bereiden. 
 
In 2021 is de input van alle regiogemeentes vertaald in een nieuwe Grondstoffenvisie en een aparte PMD afweging die op 2 
juni 2021 op een Politieke Avond en op 16 juni 2021 middels een zienswijze procedure met u in de raad is besproken. De input 
van deze bespreking en die  van de overige regiogemeentes zijn verwerkt in het voorstel aan het Algemeen Bestuur van 16 
december 2021. 
 
Bij het maken van een keuze om de inzameling te wijzigen moet in de eerste plaats rekening gehouden worden met de 
doorlooptijd van regionale besluitvorming. Dit traject is feitelijk gestart in het voorjaar van 2020 en de resultaten zijn 
afgelopen juni 2021 in de raad besproken. De keuze om de eerste termijn van restafvalcontract te verlengen viel dus binnen 
de periode van de totstandkoming van de nieuwe Grondstoffenvisie en bijbehorende PMD-afweging. 
 
Daarnaast zijn er een tweetal second opinions uitgevoerd in de afgelopen periode (zomer 2020 en zomer 2021). Als we 
gebruik hadden willen maken om het restafvalcontract per 1 juli 2021 te stoppen dan had er uiterlijk begin 2020 een 
bestuurlijk besluit genomen moeten worden. Dit in verband met opzegtermijnen, te doorlopen aanbestedingsprocedures 
voor nieuwe contracten en implementatie van de nieuwe inzamelwijze. Wij delen derhalve niet uw constatering dat de 
Regioportefeuillehouder ten onrechte in de uitzending van 5 oktober gesteld heeft dat contractuele verplichtingen een 
verantwoorde stopzetting (huidige PMD inzameling) in de weg zou staan. Het college is van mening dat de wijze van 
besluitvorming van de nieuwe Grondstoffenvisie en de PMD-afweging zorgvuldig en transparant is uitgevoerd waarin de 
gemeenteraden goed zijn meegenomen. 
 
 
 
 
 
 
 


